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Terwijl Belgen in totaal steeds minder gerstenat drinken, stijgt de populariteit van blikbier. Vorig jaar werd
zeven procent meer blikbier verkocht dan het jaar ervoor. De verkoop van bier in fles steeg met slechts een
halve procent. Het gemak zou hierbij een grote rol spelen. 

Bij de grootste brouwer van onze zuiderburen, Inbev, wordt eenvijfde van de totale bierplas verpakt in blik. Ook
een speciaalbier als Hoegaarden is sinds kort in blik verkrijgbaar. 

De totale consumptie neemt de kaatste jaren steeds verder af. In 1999 dronken Belgen in totaal nog 10,2
miljoen hectoliter, vorig jaar was dat nog maar 9,1 miljoen hectoliter.
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